
E-mailová komunikace – magistrát znovu oslovuje Společně pro Vysočinu, a ptá se, kdo 

podává nabídku odpadové studie. 

9:23 - 15.4.2014 
Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková - >Společně pro Vysočinu, Jiří Pykal 

Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková - > Společně pro Vysočinu, Vladimír Havlíček 
 
Dne 14. 1. 2014 se na pozvání pana primátora uskutečnila schůzka vedení města se zástupci spolku Společně pro 
Vysočinu, jehož jste členem. Této schůzky jste se rovněž zúčastnil. 
Při schůzce požádal pan primátor přítomné, aby spolek Společně pro Vysočinu předložil svou variantu komplexního 
nakládání s odpadem a jeho ekonomického dopadu. Tato varianta by soužila jako podklad pro preferendum 
připravované městem, ve kterém by si obyvatelé mohli vybrat z možností komplexního nakládání s odpady včetně 
jejich ekonomických dopadů.  
V reakci na tuto výzvu spolek požádal prostřednictvím svého předsedy následně o upřesnění zadání, které bylo 
magistrátem zasláno předsedovi spolku. 
Následně byla doručena nabídka na zpracování dvou materiálů – komplexní studie za 940.000,- Kč v trvání 10 měsíců 
a částečného řešení příkladů dobré praxe za 250.000,- Kč v trvání 6 měsíců. Tato nabídka však radnici nebyla 
doručena od subjektu, jenž k tomu byl vyzván, tedy od spolku Společně pro Vysočinu, ale od organizace Arnika – 
program Toxické látky a odpady. 
Protože v současnosti připravuji předložení tohoto materiálu do Rady města, prosím o sdělení, zda Vy, jako člen 
spolku a účastník lednové schůzky s vedením města, s touto nabídkou souhlasíte a zda ji tedy můžeme oficiálně 
považovat za nabídku spolku Společně pro Vysočinu.  
Protože materiály do Rady města musí být odevzdávány s předstihem, dovoluji si požádat o odpověď dokonce 
tohoto týdne, nejpozději do pondělí 21. 4. 2014. 
 

10:45 – 15.4.2014 
Společně pro Vysočinu, Vladimír Havlíček -> Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková 

Dobrý den paní Ruschková 
omlouvám se za odpověď na Váš dotaz stran souhlasu s Vámi poptávaným dotazem. Důvodů je několik: 
- primátorovo preferendum považuji za nicotný akt města. Není totiž pro nikoho závazné a problém pouze oddaluje, 
- pokud jde o onu studii, nikterak na ní neparticipuji. Navíc si myslím, že by na její vypracování mělo proběhnout 
standardní výběrové řízení, které by eliminovalo případné námitky proti ceně studie, kterou radnice krmí občany v 
souvislosti s našimi aktivitami. Zjednodušeně řečeno, naší aktivitě jsou tímto podsouvány jiné úmysly než ty, se 
kterými vznikla. 
Z výše uvedeného nepovažuji za nutné dát Vám jasné osobní stanovisko. 

 
16:09 - 21. 4. 2014 

Společně pro Vysočinu, Jiří Pykal -> Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková 
Vážená paní Ruschková! 
O nabídce vím, ale nemůže být považována za nabídku spolku Společně pro Vysočinu, neboť byla podána 
organizací Arnika. Posláním spolku Společně pro Vysočinu není zpracovávání studií, nýbrž aktivity spojené s místním 
referendem. 
Pokud si vzpomínáte, tak jsem i 14.1.2014 na setkání na radnici reagoval do pléna: "Nejsme tady kvůli tomu, 
abychom žádali o zakázky na studie, ale kvůli referendu."  
 


